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Datum  
Tid 
Plats 

2022-11-03 
Kl. 1900 
Gålö + Jitsi-möte 

Närvarande Stefan Fägerhall SM0ASB (ASB) 

Lasse Jacobsson SM0FDO (FDO)  

Gunnar Lövsund SM0BYO (BYO) 

Kalle Färdigh SM0NUE (NUE)  

Göran Björk SM0IKR (IKR) 

Joakim Svanfeldt SA0BSJ (BSJ) 

Nils Willart SM0FNV (FNV)  

Mecki Granberg SM0TWH (TWH) suppleant 

Gun Ahtola SM0YDQ (YDQ) suppleant 

Möte nr. 2022-10 Frånvarande  - 

Protokoll vid styrelsemöte              Rev. A 
Nr. Kommentar 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande Stefan/ASB öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Gunnar/BYO utsågs till sekreterare för detta möte. 
Nils/FNV och Mecki/TWH valdes till att justera detta protokoll. 
Mötet genomfördes med 5 personer på Gålö och 4 pers. via Jitsi meet.  

 

§2 Är mötet beslutsmässigt? 
Mötet befanns vara beslutsmässigt. 7 ledamöter närvarande av 7 ordinarie. 2 suppleanter närvarande. 
Dagordningen godkändes. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemöte 2022-09-29 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Ekonomi 
 
Aktuell kontoställning 2022-11-03 
Bank 1 74 751 kr 
Bank 2 22 500 kr  Återställningsfonden 
Plusgiro  111 492 kr  
Växelkassa 371 kr 
Kassa 1 322 kr Frimärken 
Summa 210 436 kr 
  
 
Resultat från prylmarknaden 
Inkomster 52 839 kr 
Utgifter 26 971 kr 
Netto vinst 25 968 kr 
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§5 Skrivelser/externa kontakter 
 
Inkomna 

 Inga- 
 
Utsända 

 Tackbrev till SM5LE/Sven Nordin för gåva 
 

§6 Lägesrapporter 
 
Prylmarknaden 

 Marknadsgeneralen FDO var nöjd med arrangemanget. Organiserandet hade flutit på fint.  

 Oväntat bra överskott trots den höga lokalhyran. 

 Även besökarna tycktes nöjda. YL-baren fick mycket beröm för sina fantastiskt goda räkmackor. 

 Noterades att varor med prislapp såldes bättre än de utan prislapp. 
 
Mobilt bredband 

 Vårt wifi i klubbstugan har blivit avsevärt mycket snabbare med en ny router. Bådar gott för sändning-
ar via Jitsi. Gästnätet har nu både 2,5 och 5 GHz tillgängligt. Närmare beskrivning fanns i SK0QO må-
nadsbrev 2022-10-31. 

 
Certifikatkursen 

 Av runt 130 kursdeltagare har bara ett 10-tal tagit certet. Lärarna gör i alla fall vad de kan för att hjälpa 
kursdeltagarna vid frågor.  

 Den dåliga verkningsgraden kanske i viss mån kan skyllas på att det är svårt att veta när certifikatprov 
kan göras. FNV ska fundera på förbättringar. 

 
Mastarbeten 

Lägesrapport 2022-11-02 från SM0LYC /Micke  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Versa Tower 1 
Ingemar, SM0DSF nämnde att rotorindikeringen ändrades när man körde på A3S och nya 30M anten-
nen. Felet är åtgärdat m.h.a. en klämferrit inne i boxen som visar indikeringen. Det var svårt att hitta 
någon ferrit för det verkar vara viktigare att ha en miljard glassäkringar. Referensspänningen för indi-
keringen ändrades också och allt blev stabilare över hela området. 
  
Antennerna behöver trimmas för rätt band, 30M. Hög SWR orsakar störningar i omgivningen 
 
Versa Tower 2 
Alla kontakter är nu monterade och radion, Kenwood TS-2000, är inkopplad. 
Chassikontakten för VHF på radion är utbytt till N för att få en god kvalitet.  
Motvikter är monterade i masten för att få balans, det var ganska framtungt. 
Allt är inkopplat förutom pre-amp men det ska göras. 
  
Jag har pratat med Willie, SA0BSV och han ska börja testa sattelitfunktionen utöver de tester som jag 
gjort själv. 
  
Det finns lite pyssel kvar men jag anser att projektet är klarskrivet nu. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
FDO har kört test på 2 m, men är inte helt nöjd. 
Styrelsen vill framföra ett stort tack till de som jobbat med antennerna: LYC, NUE, LYT, BQA. 
Vi hoppas det kan bli ett reportage av arbetet. 
 

§7 Klubbaktiviteter 
 
Julbord 
Torkladan i Tungelsta är bokad 2022-12-07. Max 25 deltagare. YDQ tar emot anmälningar. ASB och FDO 
aviserar på lämpligt sätt. 
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Onsdagskvällar 
Vårprogrammet måste fastställas. Skicka förslag till YDQ. 
2022-11-09 Föredrag om contestkörning i Estland 
 
Utflykt 
Vi bör utnyttja de pengar vi fått från Haninge kommun för att göra någon form av utflykt. Kom med förslag 
till ASB!  
 

§8 Verksamhetsplanering 
Vi behöver se framåt i ett längre perspektiv. En del arbete angående rekrytering m.m. har gjorts för något 
år sedan. BYO ger ASB underlag från de diskussionerna. ASB tar sedan kontakt enskilt med styrelsemed-
lemmarna för att se hur vi kan komma framåt.  
  

§9 Uppföljning och uppdatering av Handlingsplanen (bilaga 1)  

 ASB uppdaterar handlingsplanen.  
 

§10 Övriga frågor 
 
Deltagande i YOTA 
BSJ kollar upp intresset för deltagande i december. 
 

§11 Nästa möte 
2022-12-15 kl. 1900. Möte på Gålö.  
 

§12 Mötet avslutas 
Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 
Bilagor:  
Bilaga 1. Handlingsplan 2022-11-03 
 
 
 
 
Vid pennan: 
     
____________________________    
Gunnar Lövsund/SM0BYO     
 
 
 
Justeras:       Justeras: 
 
____________________________    ____________________________ 
Nils Willart/SM0FNV     Mecki Granberg/SM0TWH 
 


